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Protokół nr III 

z III Sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Brwinowie, która odbyła się 23 maja 2024 roku w sali 

konferencyjnej przy ul. Turystycznej 4 w Brwinowie. Obrady rozpoczęto o godz. 17:04,  

a zakończono o godz. 18:06 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki otworzył III Sesję 

Rady Miejskiej w Brwinowie. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki przedstawił porządek obrad III Sesji 

Rady Miejskiej w Brwinowie. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

5.1. zmiany uchwały Nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 

2023 roku w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-

2034 (RM0006.9.2024); 

5.2. zmian w uchwale budżetowej Nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 

20 grudnia 2023 r. (RM0006.10.2024); 

5.3. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy Brwinów (RM0006.7.2024); 

5.4. powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej w Brwinowie do opracowania propozycji 

zmiany Statutu Gminy Brwinów (RM0006.8.2024); 

5.5. wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Brwinów udziału w nieruchomości położonej 

przy ul. Dworskiej 3 w Brwinowie (działka nr ew. 14 obręb 5) (RM0006.11.2024). 

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie sesji. 

3. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów 

Burmistrz poinformował, że rozpoczęły się pierwsze zebrania sołeckie dotyczące wyborów 

sołtysów i członków rad sołeckich. 

Przedstawił informacje o przetargach, które zostały uruchomione lub zakończone od czasu 

wyborów do Rady Miejskiej. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Przewodniczący przedstawił kalendarz sesji zaplanowanych do końca roku i poprosił o jego 

rozesłanie radnym mailem. 
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Zwrócił się z prośbą o podawanie terminów dyżurów i przypomniał o konieczności składania 

oświadczeń majątkowych do 3 czerwca. 

Poinformował, że materiały na sesję są dostępne w systemie eSesja oraz na stronie internetowej 

urzędu. Osoby potrzebujące wersji papierowej powinny zwrócić się do Biura Rady. 

5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

5.1. zmiany uchwały Nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 

roku w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-2034 

(RM0006.9.2024) 

Skarbnik Elżbieta Dolota przedstawiła autopoprawki. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii, Agata Tymińska 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 roku 

w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-2034 

(RM0006.9.2024).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Sławomir Rakowiecki, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman 

Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik 

NIEOBECNI (6) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Anna Kühn, Adrianna Olczak, Marek Rosiński, 

Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że Rada Miejska w Brwinowie podjęła uchwałę jednogłośnie. 

5.2. zmian w uchwale budżetowej Nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  

20 grudnia 2023 r. (RM0006.10.2024); 

Skarbnik Elżbieta Dolota przedstawiła autopoprawki. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii, Agata Tymińska 

poinformowała, że Komisja uchwałę pozytywnie zatwierdziła. 

Głosowano w sprawie: 

zmian w uchwale budżetowej Nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  

20 grudnia 2023 r. (RM0006.10.2024).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Sławomir Rakowiecki, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman 

Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik 

NIEOBECNI (6) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Anna Kühn, Adrianna Olczak, Marek Rosiński, 

Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że Rada Miejska w Brwinowie podjęła uchwałę jednogłośnie. 

5.3. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy Brwinów (RM0006.7.2024); 

Przewodniczący powiadomił, że jest to jego autorski projekt od lat i przedstawił autopoprawkę. 

Poprosił o poparcie tej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy Brwinów (RM0006.7.2024);.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-

Michlewska, Sławomir Rakowiecki, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman 

Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik 

NIEOBECNI (6) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Anna Kühn, Adrianna Olczak, Marek Rosiński, 

Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie i podziękował radnym za poparcie swoich wniosków. 

5.4. powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej w Brwinowie do opracowania propozycji 

zmiany Statutu Gminy Brwinów (RM0006.8.2024); 

Przewodniczący oznajmił, że to także jego projekt i poprosił o zgłaszanie się do udziału w tej 

komisji, sam zgłaszając się jako pierwszy. Kiedy zgłosiły się kolejne osoby, poinformował,  

że komisja na pierwszym posiedzeniu wybierze spośród siebie przewodniczącego. 

Głosowano w sprawie: 

powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej w Brwinowie do opracowania propozycji zmiany 

Statutu Gminy Brwinów (RM0006.8.2024);.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Kacper Kozłowski, Karolina Krupa, 

Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-
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Michlewska, Sławomir Rakowiecki, Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman 

Wachnik, Marek Winiarski, Kamil Wójcik 

NIEOBECNI (6) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Anna Kühn, Adrianna Olczak, Marek Rosiński, 

Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

5.5. wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Brwinów udziału w nieruchomości położonej 

przy ul. Dworskiej 3 w Brwinowie (działka nr ew. 14 obręb 5) (RM0006.11.2024). 

Wiceprzewodnicząca Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii, Agata Tymińska 

poinformowała, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Brwinów udziału w nieruchomości położonej przy 

ul. Dworskiej 3 w Brwinowie (działka nr ew. 14 obręb 5) (RM0006.11.2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Adam Adamczyk, Marta Bartos, Katarzyna Górska, Kacper Kozłowski, Zbigniew 

Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Sławomir Rakowiecki, 

Magdalena Szymczukiewicz, Agata Tymińska, Roman Wachnik, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik 

PRZECIW (1) 

Karolina Krupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marta Obara-Michlewska 

NIEOBECNI (6) 

Hanna Jankowska, Barbara Koralewska, Anna Kühn, Adrianna Olczak, Marek Rosiński, 

Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Głos zabrał radny Adam Adamczyk poprosił o harmonogram zadania dotyczącego budowy 

kontenerowej stacji uzdatniania wody w Owczarni oraz o informacje dotyczące parametrów 

tego obiektu. Zwrócił również uwagę, że wzdłuż ścieżki rowerowej z Brwinowa do Grudowa, 

na przedłużeniu ulicy Sochaczewskiej, umarło kilka kasztanowców, które zostały tam 

zasadzone. Poprosił o weryfikację i podjęcie działań w celu wymiany tych zasadzeń. 

Głos zabrała radna Marta Obara-Michlewska chciała poprosić, żeby być może przy okazji 

opracowywania statutu, wrócić do dawniejszej tradycji, aby punkt, w którym mieszkańcy mogą 

zabierać głos na sesjach lub komisjach, był przesunięty na wcześniejsze miejsce. 

Głos zabrał radny Kamil Wójcik odnosząc się do odpowiedzi otrzymanej na temat 

konsultacji, podtrzymuje swoje stanowisko, że zgodnie z dobrymi praktykami konsultacje 
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powinny opierać się na dobrej wierze, powszechności, przejrzystości, koordynacji  

i przewidywalności. Zauważa, że obecnie jest czas wyborów samorządowych i sołeckich,  

a przełom maja i czerwca sprawia, że osoby bardziej zaangażowane mogą mieć trudności  

z zapoznaniem się z tak obszerną dokumentacją jaką jest ten konsultowany dokument.  

W kontekście wymogów responsywności i powszechności, sugeruje wydłużenie konsultacji. 

Głos zabrał radny Grzegorz Mieszała poinformował, że mieszkańcy Kań samodzielnie 

przeprowadzili pobór próbek z Zimnej Wody w okolicach Helenówka i ulicy Pruszkowskiej,  

a następnie poddali tę wodę analizie w Zakładzie Hydrologii na Wydziale Geografii i Studiów 

Regionalnych Uniwersytetu Warszawskiego. Wyniki analiz wskazały istotne przekroczenia 

norm. Zapytał, co radni i mieszkańcy mogliby zrobić w celu poprawy jakości okolicznych wód. 

Głos zabrała radna Magdalena Szymczukiewicz chciała zapytać o możliwość wprowadzenia 

małych udogodnień na stronie internetowej gminy Brwinów w zakładce Rada Miejska, która 

według niej nie jest zbyt przyjazna. Sugeruje, że dodanie biogramu przy nazwisku radnego, 

informacji o jego dyżurach oraz formularza kontaktowego mogłoby poprawić czytelność tej 

zakładki. 

Głos zabrał radny Kacper Kozłowski zwrócił się z pytaniem do burmistrza w kontekście 

kontenerowej stacji uzdatniania wody w Owczarni, pytając, czy stacja będzie traktowana jako 

budynek czy budowla oraz jaki jest przewidywany okres ekonomicznej użyteczności tej 

instalacji. 

Głos zabrała radna Natalia Niewiadomska-Pasieka chciała zapytać o plany rozszerzenia 

akcji "Lato w Mieście" na nadchodzące wakacje. 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński odpowiadając po kolei.   

Jeśli chodzi o pytanie dotyczące stacji uzdatniania wody, dwie osoby o to pytały. Przypomniał, 

że projektowanie tej stacji jest w toku, w warunkach przetargowych jasno określono,  

że dokumentacja projektowa musi być gotowa w ciągu 15 miesięcy od podpisania umowy. 

Obecnie nie jest w stanie podać szacunkowego kosztorysu. 

Jeśli chodzi o kasztanowce, wie o tym i oznajmił, że przysługuje jeszcze gwarancja. 

Odnośnie pytania radnej Marty Obary-Michlewskiej dotyczącego organizacji pracy komisji  

i sesji, wszystko zależy od statutu. Zwrócił uwagę, że jeśli pojawiają się trudne sprawy 

związane z problemami mieszkańców, często na etapie przyjmowania porządku obrad  

na początku komisji proponuje się przeniesienie punktu "sprawy wniesione i wolne wnioski" 

jako pierwszy punkt danej komisji. 

W odpowiedzi na uwagi radnego Kamila Wójcika wyjaśnił, że obowiązujące regulacje  

są przyjęte przez radę, a burmistrz musi realizować jej uchwały. Konsultacje miały się odbyć  

w ostatnim kwartale 2023 roku, ale ponieważ przyjęto nową ustawę o planowaniu 

przestrzennym, która wprowadziła obowiązek przygotowania planów ogólnych, termin 

opracowania strategii został przedłużony, aby uwzględnić nowe wymagania dotyczące 

urbanistyki. Został przyjęty harmonogram, zgodnie z którym wyniki konsultacji mają zostać 

opublikowane i wysłane, między innymi, do Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie w drugim kwartale, a strategia powinna zostać uchwalona do końca trzeciego kwartału. 

Jeśli radni widzą potrzebę wydłużenia harmonogramu, mogą przygotować projekt uchwały  

i przedłożyć go pod obrady rady. Przypomniał, że jest to strategia gminy Brwinów do 2030 

roku i w ramach swoich obowiązków burmistrz będzie dążył do tego, aby strategia była 

dokumentem możliwym do realizacji. 
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W odpowiedzi na pytanie radnego Grzegorza Mieszały burmistrz powiedział, że to nie pierwszy 

przypadek, gdy badania Zimnej Wody wykazały przekroczenie różnych substancji. Jedyną 

instytucją, która może się tym zająć, jest Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska, i to tam 

należy kierować wszelkie uwagi. 

Radny Grzegorz Mieszała  zapytał, czy lepiej, aby zgłoszenia były przekazywane przez 

gminę, czy mieszkańcy mogą bezpośrednio składać zgłoszenia. 

Burmistrz odpowiedział, że mieszkańcy mogą bezpośrednio składać zgłoszenia, korzystając  

z możliwości dostępnych na stronie Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. 

Odnośnie tematu radnej Magdaleny Szymczukiewicz, powiedział, że przyjmie te uwagi  

i postara się wprowadzić zmiany, które będą dla niej zadowalające. 

Jeżeli chodzi o pytanie radnego Kacpra Kozłowskiego, burmistrz udzielił odpowiedzi, 

że na dzień dzisiejszy jest to etap przystąpienia do projektowania. 

Burmistrz zwrócił się do radnej Natalii Niewiadomskiej-Pasieki, aby powtórzyła swoje pytanie, 

i poprosił burmistrza Jerzego Wysockiego o udzielenie odpowiedzi. 

Głos zabrał Burmistrz Jerzy Wysocki poinformował, że trwają przygotowania do "Lata  

w Szkole" we wszystkich czterech szkołach publicznych. Obecnie dyrekcja opracowuje 

regulamin. Planuje się dwutygodniowe zajęcia w każdej ze szkół, zorganizowane w grupach 

(dwie grupy po 25 uczestników). W ramach programu przewiduje się trzy dni wyjazdowe i dwa 

dni stacjonarne. Program jest skierowany przede wszystkim do młodszych uczniów, klas 1-3. 

Głos zabrał radny Kacper Kozłowski powiedział, że burmistrz udzielił odpowiedzi, iż należy 

zadać pytanie projektantowi. Chodzi głównie o okres przewidywanej żywotności instalacji, 

powód wybrania formy kontenerowej, jej klasyfikację jako środek trwały w zasobach gminy 

oraz sposób amortyzacji tej instalacji. 

Głos zabrał Przewodniczący Sławomir Rakowiecki powiedział, że pytanie radnej Marty 

Obary-Michlewskiej było skierowane do niego. Zachęca radnych do konsultacji  

z mieszkańcami, ponieważ to radni reprezentują mieszkańców. Proponuje zapraszać 

mieszkańców na komisje, aby tam rozstrzygać szczegółowe kwestie. Uważa, że sprawy 

dotyczące konkretnej osoby lub małej grupy mieszkańców nie powinny być priorytetowe  

w porządku obrad, zwłaszcza przed ważnymi punktami jak Wieloletnia prognoza finansowa 

czy budżet. Uważa, że zasada wprowadzona w statucie powinna pozostać, ponieważ nie widzi 

podstaw, aby sprawy dotyczące ogółu mieszkańców były rozpatrywane po sprawach mniejszej 

grupy mieszkańców. 

Radna Marta Obara-Michlewska ad vocem powiedziała, że przewodniczący zachęcał  

do konsultacji z mieszkańcami i jej propozycja wynika właśnie z tych konsultacji. Mieszkańcy 

wielokrotnie prosili ją, aby przekazała tę propozycję, aby ułatwić im kontakt z radnymi. 

Zwróciła uwagę, że gdy sesje rady przedłużają się, mieszkańcy muszą długo czekać. 

Jeżeli chodzi o drugą kwestię, czyli drobne lub mniej ważne sprawy, to nie kategoryzowałaby 

ich w ten sposób. Poza tym, dałaby szansę mieszkańcom, wierząc, że chcą zabrać głos  

w sprawach istotnych dla dużej grupy. 

 

Przewodniczący oświadczył, że nie mówił, iż sprawy te są nieistotne dla mieszkańców.  

Na pewno są to istotne sprawy, ale ponownie zachęca do rozpatrywania ich na komisji rady. 

Na sesji Rady Miejskiej spotykają się, aby podejmować decyzje i przyjmować uchwały. 
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Wszystkie szczegółowe kwestie dotyczące zarówno ogółu mieszkańców, jak i mniejszych grup 

powinny być rozstrzygane na komisji rady. 

 

Radny Kamil Wójcik ad vocem w odpowiedzi do strategii, stwierdził, że radni mogą 

przedłużyć procedowanie o tydzień lub półtora. Dałoby to szansę osobom, które zgłosiły chęć 

uczestnictwa w konsultacjach, aby wzięły w nich udział. 

 

Przewodniczący stwierdził, że w takim przypadku konieczna byłaby zmiana treści uchwały 

poprzez wprowadzenie autopoprawki. 

 

Radny Kamil Wójcik oświadczył, że składa wniosek formalny o przedłużenie terminu  

o półtora tygodnia, aby dać szansę tym, którzy nie mieli jeszcze możliwości uczestniczenia. 

 

Przewodniczący powiedział, że konieczne jest przygotowanie projektu uchwały zmieniającej 

obecną uchwałę. Rozumie, że burmistrz miałby przygotować taką zmianę. 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński zauważył, że do końca konsultacji pozostało jeszcze 25 dni  

i trudno sobie wyobrazić, czy wydłużenie o tydzień cokolwiek zmieni, jeśli dla kogoś 25 dni 

jest za mało. Zaznaczył, że dokument nie jest aż tak obszerny. Dodatkowo przypuszcza, że pani 

mecenas może zasugerować, iż aby zmienić uchwałę rady, konieczne będzie przygotowanie 

projektu uchwały zmieniającej załącznik do tejże uchwały. 

Przewodniczący wtrącił, że mówi o konieczności przygotowania projektu uchwały. 

Burmistrz powiedział, że formalnie tak, konieczne byłoby szybkie zorganizowanie osobnej 

sesji, podczas której należałoby podjąć uchwałę zmieniającą ten harmonogram. Zaznaczył,  

że taka uchwała wchodziłaby w życie po upływie 14 dni od publikacji. 

Przewodniczący zauważył, że uchwała zmieniająca weszłaby w życie po zakończeniu 

konsultacji zgodnie z obecną uchwałą. Podkreślił, że formalnie jest to prawie niemożliwe  

do zrealizowania. 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński powiedział, że gdy radni podejmą uchwałę, musi ona zostać 

przekazana do wojewody, następnie wraca od wojewody i jest publikowana w dzienniku 

urzędowym, wchodząc w życie po upływie 14 dni od publikacji. 

7. Zamknięcie sesji.  

Przewodniczący Sławomir Rakowiecki zamknął posiedzenie III Sesji Rady Miejskiej 

w Brwinowie. 

 

 

 

 

Przygotował(a): Katarzyna Góral 


